
 

Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante  

konaného dňa  28. 04. 2022 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 
Program zasadnutia:  
  

Program zasadnutia:  
1. Športovec roka 2021 – vyhodnotenie návrhov 
2. Informatívna správa o príprave 38. ročníka Behu Galantou 
3. Informácia o príjmoch SŠZ za január, február, marec 2022 a celý rok 2021 
4. Analýza rozpočtu za rok 2021 – SŠZ 
5. Analýza rozpočtu za rok 2021 - oblasť športu  
6. Informatívna správa k revitalizácii športovísk SŠZ                               
7. Rôzne 
 

Otvorenie:  

Zoltán Szelle, predseda komisie, privítal na zasadnutí komisie športu, mládeže a telesnej výchovy 

MsZ všetkých prítomných . 

 

Komisia jednohlasne odsúhlasila navrhnutý program zasadnutia. 

 

 

Bod č. 1) Športovec roka 2021 – vyhodnotenie návrhov 
 

 

Zoltán Szelle – požiadal Ing. Tibora Drozda o uvedenie predmetného materiálu. 

Ing. Tibor Drozd – oboznámil prítomných s materiálom. Uviedol, že v kategórii do 18 rokov 

mesto obdržalo návrh na ocenenie na Konráda Kosára, Katarínu Beskidovú a Eszter Szőcs. 

V kategórii nad 18 rokov bol podaný jeden návrh na ocenenie Andreja Csemeza a v kategórii 

Trénera roka taktiež jeden návrh na ocenenie Jána Ašváriho. Zároveň informoval prítomných aj 

s výsledkami menovaných v roku 2021.  

Mgr. János Marsall – navrhol oceniť všetkých. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že sa mu ťažko hodnotí, lebo je strašne málo návrhov. 

Mgr. Lívia Gešková – sa vyjadrila, že v roku 2021 bol Covid a veľmi veľa súťaží sa zrušilo, ale 

dúfa, že tento rok to bude už oveľa lepšie. 

Mgr. János Marsall – sa vyjadril, že v roku 2020 už bol návrh na ocenenie športovcov odsúhlasený 

už aj v MsZ, ale slávnostné vyhodnotenie ešte nebolo. 

Mgr. Lívia Gešková – sa vyjadrila, že slávnostné vyhodnotenie sa bude konať 24.6.2022. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, že ak sa schvália títo športovci, to bude tiež vyhodnotené v ten 

deň. 

Mgr. Lívia Gešková – sa vyjadrila, že áno, je to v pláne v rámci uvedeného podujatia. Návrh nie je 

v programe MsZ, bude potrebné podať poslanecký návrh. 

Zoltán Szelle – navrhol odporučiť MsZ na ocenenie v kategórii do 18 rokov Konráda Kosára a 

Katarínu Beskidovú. V kategórii nad 18 rokov Andreja Csemeza a v kategórii Trénera roka Jána 

Ašváriho. 

Mgr. János Marsall – sa vyjadril, že aj Eszter Szőcs si zaslúži ocenenie za rok 2021. 

Zoltán Szelle – navrhol hlasovať jednotlivo za každého navrhnutého. 

 

 

 

 

 

 



 

 

Hlasovanie za návrh na ocenenie: 

 

Športovec roka 2022 do 18 rokov : 

Konrád Kosár - jednohlasne ZA. 

Katarína Beskidová - jednohlasne ZA. 

Eszter Szőcs - 4 ZA 1 sa zdržal. 

 

Športovec roka 2022 nad 18 rokov : 

Andrej Csemez -  jednohlasne ZA. 

 

Trénera roka 2022: 

Ján Ašvári - jednohlasne ZA. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 28.04.2022 

prerokovala „Športovec roka 2021 – vyhodnotenie návrhov“ a odporúča oceniť nasledovných 

športovcov: 

a) Športovec roka vek do 18 rokov:  

 Konrád Kosár - jednohlasne ZA. 

 Katarína Beskidová - jednohlasne ZA. 

 Eszter Szőcs – 4 za 1 sa zdržal. 

b) Športovec roka vek nad 18 rokov: Andrej Csemez - jednohlasne ZA. 

d) Tréner roka: Ján Ašvári - jednohlasne ZA. 

 
 

Bod č. 2)  Informatívna správa o príprave 38. ročníka Behu Galantou 

 

Zoltán Szelle – požiadal Petra Tomiča o uvedenie predmetného materiálu. 

Peter Tomič  – informoval prítomných o stave pripravenosti na 38. ročník Behu Galantou 2022. 

Uviedol, že na preteky príde dohliadať aj predseda Slovenského atletického zväzu.  

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, že aká je výška štartovného. 

Peter Tomič  – uviedol, že hlavná kategória má štartovné online 8 €, na mieste 10 €, štafetový beh 

online 16 €, na mieste 20 €, Beh zdravia – Samsung Run online 4 €, na mieste 5 €. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, že aká bola výška štartovného v roku 2019. 

Peter Tomič  – informoval pána Mgr. Juraja Bottku o výškach štartovného v roku 2019. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že aktuálny termín nevyhovuje veľa klubom, nakoľko majú ešte 

povinnosti vo svojich súťažiach. 

Peter Tomič  – uviedol, že rozpis bežeckých súťaží je takto daný a treba to akceptovať. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ na svojom zasadnutí dňa 28.04.2022 

prerokovala „Informatívnu správu o príprave 38. ročníka Behu Galantou“. Materiál 

jednohlasne berie na vedomie 

 

Bod č. 3)  Informácia o príjmoch SŠZ za január, február, marec 2022 a celý rok 2021 

 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Zoltán Szelle – požiadal Štefana Vargu o uvedenie predmetného materiálu. 

Štefan Varga – oboznámil prítomných s materiálom. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, že v akom stave je projekt výmeny umelej trávy na štadióne. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že koncom mája, začiatkom júna sa bude meniť na štadióne umelá 

tráva. Stará umelá tráva sa ponúkne organizáciám v Galante. 

Mgr. Lívia Gešková – požiadala pána Štefana Vargu, aby sa porozprával s pánom Robertom 

Hupkom, predsedom FC Slovan Galanta, aby sa obrátil so žiadosťami ohľadom údržbárskych prác 

na štadióne na jeho správcu, teda na SŠZ, nie na oddelenie MsÚ. 

 



 

 

Štefan Varga – sa vyjadril, že v pondelok je na pláne stretnutie, kde sa budú rozprávať s vedením 

futbalového klubu. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, že kde sa dajú nájsť zmluvy medzi SŠZ a športovými klubmi.  

Štefan Varga – sa vyjadril, že na webovej stránke SŠZ. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že tam to pozeral a nenašiel to tam. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že ukáže pánovi Mgr. Jurajovi Bottkovi, kde sa to dá nájsť. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že preto sa pýta, lebo sa mu nepáči, že SŠZ je tlačené do 

nákladov, ale príjmy má minimálne a keď sa neurobí náprava, sa môže stať, že zrazu bude SŠZ 

neschopná finančne pokryť svoje náklady. Napríklad v analýze je uvedené, že 70 000€ ide len na 

údržbu futbalového štadióna. On sa pozrel na dotácie napríklad v Seredi a tam dostáva futbal len 

50 000€ na činnosť klubu a na mládež 30 000€. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že mu to pripadá, ako keby chcel pán Mgr. Juraj Bottka zobrať 

futbalistom z podpory. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že to nie je pravda, lebo ani pri odsúhlasení dotácie pre futbalistov 

nebol proti. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ na svojom zasadnutí dňa 28.04.2022 

prerokovala „Informáciu o príjmoch SŠZ za január, február, marec 2022 a celý rok 2021“. 

Materiál jednohlasne berie na vedomie. 

 

 

Bod č. 4)  Analýza rozpočtu za rok 2021 – SŠZ 

 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Zoltán Szelle – požiadal Štefana Vargu o uvedenie predmetného materiálu. 

Štefan Varga – oboznámil prítomných s materiálom. 
 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ na svojom zasadnutí dňa 28.04.2022 

prerokovala „Analýzu rozpočtu za rok 2021 – SŠZ“. Materiál jednohlasne berie na vedomie. 

 

Bod č. 5) Analýza rozpočtu za rok 2021 - oblasť športu 

 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Zoltán Szelle – požiadal Mgr. Líviu Geškovú o uvedenie predmetného materiálu. 

Mgr. Lívia Gešková – oboznámila prítomných s materiálom. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ na svojom zasadnutí dňa 28.04.2022 

prerokovala „Analýzu rozpočtu za rok 2021 - oblasť športu“.  

Materiál berie na vedomie bez pripomienok a odporúča ho MsZ v Galante schváliť 

v predloženej forme a rozsahu. 

 

Bod č. 6) Informatívna správa k revitalizácii športovísk SŠZ 

 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Zoltán Szelle – požiadal Štefana Vargu o uvedenie predmetného materiálu. 

Štefan Varga – oboznámil prítomných s materiálom. Vyjadril sa, že aktuálne sa spracováva projekt 

na obnovu Domu športu. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, že či z plánu obnovy by sa nedal realizovať nejaký projekt 

SŠZ. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že z plánu obnovy sa bude dať žiadať pravdepodobne len na zníženie 

energetickej náročnosti. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, že či sa robí projekt rozšírenia telocvične v ŠK Arkádia 



 

a rekonštrukcia futbalového štadióna, čo mali v pláne v FC Slovan Galanta. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že projekt rozšírenia telocvične sa z administratívnych dôvodov zastavil 

a vedenie FC Slovan Galanta zastavilo prípravu projektu rekonštrukcie futbalového štadióna 

nateraz, lebo podmienka z MsZ, ohľadom zachovania bežeckého oválu je nerealizovateľná.  

Peter Paška – sa vyjadril, že mesto dostalo peniaze na rekonštrukciu umelej trávy a aktuálne to je 

jediná podpora, aká sa mestu ušla. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, že ako pokračuje rekonštrukcia trávnatého ihriska na ZŠ 

Štefánikova ulica. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že tento projekt realizuje škola. 

Peter Paška – sa vyjadril, že sa tam aktuálne realizuje dosev trávy. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že aby sa znížila intenzita užívania hlavnej trávnatej plochy na 

štadióne sa môže použiť na trénovanie aj plocha na ZŠ Štefániková. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že sa k nemu dostala informácia, že keď deti trénujú na umelej tráve pri 

vysokých teplotách, sú po chvíľke úplne vyčerpané zo sálajúceho tepla v trávnika a keď hrajú na 

živej tráve, vládzu viac. 

Peter Paška – sa vyjadril, že na umelej tráve sa teraz nebude dať trénovať, lebo sa ide robiť 

rekonštrukcia, takže sa to bude musieť doriešiť, kde budú deti trénovať. 

Milan Bičan – sa informoval, že aké sú podmienky na zlegalizovanie ihriska v Hodoch na futbal. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že ihrisko v Hodoch je použiteľné, ale nevidí zo strany klubu snahu 

využívať ho. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že v Hodoch sú výborné podmienky na trénovanie a predsa futbalisti idú 

radšej na súkromné ihriská trénovať, kde musia za to platiť. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že komisia nemôže nútiť nikoho, kde má trénovať. Ak tam nechcú ísť, 

tak to je na ich rozhodnutí. 

Peter Tomič – sa vyjadril, že pre futbalistov je pohodlnejšie trénovať na hlavnom štadióne, len sa 

potom hlavná plocha zničí. 

Peter Paška – sa vyjadril, že Interliga hrala tiež v Hodoch a nakoniec sa presťahovali do mesta, 

lebo to bolo ďaleko. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, aké projekty sa plánujú do budúcnosti. 

Peter Paška – sa vyjadril, že mesto reaguje na výzvu ohľadom výstavby tréningovej haly. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že vidí obavu v tom, z čoho bude mesto platiť prevádzku dvoch hál, 

Domu športu, Futbalového ihriska a možno aj ľadového ihriska. 

Peter Paška – sa vyjadril, že nová hala bude musieť na seba aj zarábať. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že radšej by sa malo mesto zamerať na rekonštrukciu už 

existujúcich telocviční na školách. 

Peter Paška – sa vyjadril, že ak je možnosť postaviť so spoluúčasťou 10% novú halu vedľa 

Galantatermu, ktoré bude mať na úsporu energií extrémny vplyv, pri najväčších sídliskách, tak to 

vidí ako dobrý nápad, lebo teraz musia ľudia cestovať za športom na druhú stranu mesta. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že vidí problém aj s parkovaním pri hale. 

Peter Paška – sa vyjadril, že aj na to sa v projekte myslí. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že vidí v akom stave sú školy a škôlky, Dom športu a nič sa s tým 

nerobí. Je smutné, že mesto ide stavať novú halu, ale na tieto budovy nemyslí.  

Peter Paška – sa vyjadril, že celé mesiace trvá príprava dokumentácie a vôbec nie je isté, že bude 

projekt úspešný, ale treba s tým pracovať. Bez toho to nejde. Mesto pripravuje veľké množstvo 

projektov, len to nie je vidno dovtedy, kým sa nezačne stavať. Koncepčne je v pláne rozdeliť mesto 

tak, aby na ZŠ Štefániková mali zázemie futbalisti, na ZŠ Gejzu Dusíka hokejisti, v Dome športu 

stolnotenisti a ostatné športy, v ZŠ SNP atléti.  

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že tiež sa skôr treba zamerať na rekonštrukciu existujúcich 

športovísk. 

Mgr. János Marshall – sa vyjadril, že treba sa pozerať na to, koľko telocviční je v Galante a treba 

tie využívať efektívnejšie. 

Peter Paška – sa vyjadril, že telocvične sú vyťažené cez týždeň na maximum. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že cez týždeň sú telocvične maximálne vyťažené, ale napríklad na 

majstrovské zápasy kolektívnych športov, ako sú floorball alebo basketbal je možné použiť len 

halu, lebo je potrebná väčšia plocha, ako je v telocvičniach. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že mu je ľúto, že do škôl sa málo investuje a prvostupňové deti sa 



 

dostávajú do telocvične veľmi málo. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že keď floorbalisti žiadali priestory  na trénovanie na MsZ, vtedy nikto 

neponúkol telocvičňu v školách a teraz tu každý tvrdí, že telocviční je dosť. 

Peter Paška – sa vyjadril, že počet obyvateľov v meste rastie a preto treba myslieť dopredu. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že mu je ľúto, že väčšinou sa dozvedá informácie o výstavbe 

v meste zo sociálnej siete. 

Peter Paška – sa vyjadril, že pripraviť a vyhrať nejakú výzvu je enormne ťažké. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ na svojom zasadnutí dňa 28.04.2022 

prerokovala „Informatívnu správa k revitalizácii športovísk SŠZ“. Materiál jednohlasne berie 

na vedomie. 

 

 

Bod č. 7) Rôzne 

 

Zoltán Szelle – predniesol návrh na vypísanie výzvy č.1/2. Zároveň sa vyjadril, že nesúhlasí 

s obmedzením vo VZN 23/2021, kde je uvedené, že na zúčtovanie dotácií je možné použiť náklady 

odo dňa podania žiadosti. Podľa jeho názoru by zúčtovanie malo byť možné z nákladov celého 

roka. 

Mgr. Lívia Gešková – sa vyjadrila, že obdržala úlohu z legislatívno - právnej komisie, aby 

vypracovala úpravu VZN 23/2021 tak, aby sa dali použiť náklady na zúčtovanie z celého 

kalendárneho roka. Z praktického hľadiska v tom nevidí problém, lenže členovia komisie uvažujú aj 

o vypísaní viac výziev za rok a tu nastáva problém. Napr. nová výzva sa vypíše o týždeň, čo má 

následok, že kluby podajú žiadosti v máji a tým pádom zúčtovanie bude obmedzené týmto 

dátumom. A aj v neskoršom období môže mesto vyhlásiť ďalšiu výzvu. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že dobre zabehnutý proces sa zmenil a teraz sú len problémy.  

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že aj výzva z VUC je na celý kalendárny rok. 

Mgr. János Marsall – sa vyjadril, že to obdobie do dátumu podania žiadosti sa dá vykryť 

vlastnými prostriedkami.   

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že v aktuálnom stave VZN ani toto nie je možné. Kluby nemôžu 

zúčtovať ani vlastné prostriedky (cca 20 % výdavkov) od 1. januára. Zmena by nastala od budúceho 

roka. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že kluby musia byť pripravené hradiť náklady aj z vlastných 

zdrojov. Tento rok sú už takto nastavené podmienky. 

Zoltán Szelle – navrhol odporučiť MsZ schváliť úpravu VZN 23/2021 nasledovne: 

 

Čl. 4 (4) bod b) VZN 23/2021 „refundáciu výdavkov uhradených žiadateľom pred podaním 

žiadosti“ nahradiť textom. „reundáciu výdavkov uhradených žiadateľom pred podaním žiadosti 

okrem vlastných prostriedkov“. Zmenu navrhuje s účinnosťou od 1.1.2023. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ na svojom zasadnutí dňa 28.04.2022 

jednohlasne navrhuje MsZ upraviť VZN 23/2021 nasledovne: 

 

Čl. 4 (4) bod b) VZN 23/2021 „refundáciu výdavkov uhradených žiadateľom pred podaním 

žiadosti“ nahradiť textom „refundáciu výdavkov uhradených žiadateľom pred podaním 

žiadosti okrem vlastných prostriedkov“ s účinnosťou od 1.1.2023. 

 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že napríklad v Trnave je na prerozdelenie dotácií komisia, ktorého 

členovia nemajú prepojenie na športové kluby, čo sa v Galante nedá povedať. 

Zoltán Szelle – navrhol hlasovať za vypísanie výzvy č. 1/2 s uzávierkou podávania žiadostí do 

10.5.2021. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ na svojom zasadnutí dňa 28.04.2022 

prerokovala „Výzvu č. 1/2“ a jednohlasne odporúča primátorovi mesta Galanta jej vypísanie 

s termínom podávania žiadostí do 10.5.2022. 

 



 

 

 

Členovia komisie pokračovali v diskusii. Predseda komisie sa záverom poďakoval všetkým 

prítomným za aktívnu účasť. Termín nasledujúceho zasadnutia sa bude konať v zmysle programu 

komisie. 

 

 

 

                       Zoltán Szelle v. r. 

             predseda komisie   

                                                 

V Galante 09.05. 2022  

Zapísal: Ing. Tibor Drozd 

 

 

 

 

 

 

 


